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Abstract (en)
[origin: WO2015042716A1] This invention relates to a piece of equipment for forming surfaces comprising a blade including an arm; and an
attachment structure having a proximal end connected to said blade and a distal end configured to be attached to a mobile unit. It further relates to
a piece of equipment for forming surfaces comprising a blade including an arm; and at least one lateral wing pivotably connected to one end of the
main section, whereby said at least one lateral wing is configurable in a folded configuration and at least one folded position. The forming equipment
may include a knife secured to the arm close to the lower surface.

Abstract (fr)
Cette invention a trait à un équipement de formage de surfaces comprenant une lame incluant une poutre; et une structure d'attachement ayant
une extrémité proximale connectée à la lame et une extrémité distale configurée pour être attachée à une unité mobile. Elle a également trait à un
équipement de formage de surfaces comprenant une lame incluant une poutre; et au moins une aile latérale connectée de manière pivotante à une
extrémité de la section principale, l'au moins une aile latérale étant configurable dans une configuration dépliée et au moins une position repliée.
L'équipement de formage peut inclure un couteau sécurisé à la poutre à proximité de la surface inférieure.
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